
Subject Area Team Digital Design 
23 marts 2022 – 13.00-14.30 – 4A05 

 

Deltagere: 

Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Jörn Christiansson (linjeleder BDDIT), Signe Yndigegn (VIP), 

Thomas Flodgaard Kaufmanas (BDDIT 3. år), Peter Stinus (BDDIT 2. år), Magnus Borum Nordraak Green (BDDIT 1. år), 
Eva Hauch Fenger (BDDIT 3. år), Safra Martinussen (KDDIT 2. år), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator), 

 
Afbud: David Rasmussen (BDDIT 1. år), Jens Hovgaard Jørgensen (BDDIT 3. år), Emilie Louise Pedersen (KDDIT 1. år),  

Lea Strandgaard-Mortensen (studievejleder) 

 

Referat 

Opdateret 25 marts 

1. Godkendelse af dagsorden  
• Dagsorden godkendt.  

 
2. Godkendelse af referat  

• Referat godkendt 
 

3. Nyt fra Studienævnet (Signe/Thomas)  
• Diskussion om indførelse af det akademisk kvarter. Det besluttes på næste BoS møde hvorvidt 

punktet skal sendes til urafstemning hos studerende og undervisere grundet uenighed i BoS. SAT 
pointerede at en evt. urafstemning bør promptes hos studerende for at sikre en god deltagelse.  

• Orientering om status på forsinkede karakterer  
• Taskforce for equality in teaching activities. Et BoS medlem har indsamlet data fra studerende som 

deles med taskforce. 
 

4. Study Programme Report 2022 (opsamling) 
• BDDIT: Rapporten er behandlet og diskuteret i Quality Status Meetings med ledelsen. Jörn har 

tilføjet action point om DAK som ressource ift. fastholdelse af studerende. 
• KDDIT: Quality Status Meeting er endnu ikke afholdt. Ingen ændringer til den godkendte rapport.  

 
5. Supervision Evaluation efterår 2022  

• Igen noterer SAT at besvarelsesprocenten er utrolig lav, men det er godt at se at besvarelserne er 
meget positive. Hvad gøres der -om noget- for at få besvarelsesprocenten op?  

  
6. Godkendelse af ny KDDIT studieordning (post-Cross-Dit) og orientering om ændringer til andre 

Studieordninger.  
• Studieordning godkendt uden bemærkninger.   
• Opklaring: Studieordningens paragraf §2 (formålsparagraffen) er den samme for alle Cand. IT 

uddannelserne (KDIM, KDDIT, KGames) 
 

7. Graduate Report 2022  
• SAT kommenterer at rapporten er uhyrlig besværlig at læse og der er usikkerhed om hvordan data 

skal forstås. Kan man gøre rapporten mere letanvendelig?  



• SAT har spørgsmål vedr. hvorfor ’unemployment rate in the 4th quarter after graduation’ er steget 
markant fra 2017 til 2018? Er den lave arbejdsløshedsprocent i 2017 et særtilfælde? [Rikke 
bekræfter at det var det. Den årgang kom hurtigere i job].  

• SAT bemærker, at der en forskel mellem de skills som de studerende rapporterer at de har fået på 
uddannelsen og de skills som arbejdsgiverne forventer.  

• Ligeledes er det interessant at se på de top 5 skills som dimittenderne rapporterer at de bruger i 
deres nuværende job. For eksempel er det internationale element ikke vigtigt for DDIT-dimittender i 
deres nuværende job.   

• HoSP noterer at man kunne se på om uddannelserne i tilstrækkelig høj grad træner studerende til at 
arbejde individuelt.  
 

8. Danish Student Survey 2021 & Study Environment Assessment Action Plan  
• En overvældende opgave og meget data at forholde sig til.  
• SAT noterer ikke de store bekymringer til rapportens data.  
• SAT håber ikke, at den store forskel i rapporterede antal timer brugt på undervisning og forberedelse 

giver indtryk af at BDDIT/KDDIT er ”nemme” uddannelser. Det er svært at sætte timeantal på tiden 
brugt på projekter og kurser med stakeholder involvering. Bør antal timer brugt på uddannelsen 
strømlines mellem uddannelserne?  

• SAT foreslår at studiemiljø -egnethed af undervisningslokalerne og faciliteterne for gruppearbejde- 
inkluderes i Study Environment Assessment Action Plan 2021 – 2024. Især ønsker DDIT faciliteter til 
at kunne kontinuerligt arbejde med design arbejde, et Design Work Space. Der arbejdes på en formel 
tilbagemelding til DoE jvnf. oplægget.  
 

9. Nyt fra uddannelser – studerende 
• Ønske fra BDDIT 1. år om Adobe licenser til studerende. Det er desværre pt. ikke en mulighed.  
• AirLab rapporterer at der er usædvanligt stille i Lab i øjeblikket og stiller spørgsmålet om KDDIT 

studerende ved at det er en muligt at bruge Lab? KDDIT rep skriver ud til studerende. Der blev stillet 
forslag om at Labs blev præsenteret ifm. Studiestart eller måske tidligt i 2. semester.  
 

10. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU  
• Intet 

 
11. Status - igangværende initiativer og projekter 

• N/A 
 

12. Evt. 
• N/A 


